



錦田公立蒙養學校
Kam Tin Mung Yeung Public School
家長教師會
Parent Teacher Association

新界元朗錦田

Kam Tin, Yuen Long, N.T.

Tel:2476 2414

Fax:2474 4416

錦田公立蒙養學校家長教師會通函 No: PTA02/2021

「Art of Loving」愛的藝術親子工作坊

敬啓者：

為建立更好的親子關係，本校與聖公會聖約瑟堂暨社會服務中心合辦「Art of Loving」愛的藝術親子工作坊，透過傳統中國藝術創作，讓學生認識及尊重多元文化，分享正向親職家長教育的訊息，營造正向家庭氣氛。詳情如下：

日期：4/12/2021、22/1/2022 (星期六)

時間：上午 9 時 30 分 - 上午 11 時 30 分

地點：本校圖書館

對象：全校家庭

名額：12 個家庭

講者語言：粵語

費用：全免

內容：製作中國藝術手作(紮染及再造紙)，分享正向親職家長教育資訊

備註：抽籤結果將透過 WhatsApp 通知家長，若未能出席兩次活動者，請於活動 29/11 前聯絡梅姑娘，以安排後補名額。若活動當天無故缺席，或需繳付活動資助費用\$400。

請於 11 月 24 日(星期三)或以前簽覆回條，並交班主任。如有查詢，請致電 2476 2414 與梅姑娘聯絡。

此致

貴家長

錦田公立蒙養學校家長教師會主席

羅巧妹 謹啓



二零二一年十一月十九日

回條

錦田公立蒙養學校家長教師會通函 No: PTA02/2021

本人乃_____班_____學生家長，將 * 出席 / 不出席「Art of Loving」愛的藝術親子工作坊。

此致

錦田公立蒙養學校家長教師會主席

家長姓名：_____

家長簽署：_____

聯絡電話：_____

日期：2021 年 _____ 月 _____ 日

*在適當的□內加✓

請於 11 月 24 日(星期三)或以前簽覆回條，並交班主任。

錦田公立蒙養學校
Kam Tin Mung Yeung Public School
家長教師會

Parent Teacher Association

新界元朗錦田

Kam Tin, Yuen Long, N.T.

Tel:2476 2414

Fax:2474 4416

Parent Teacher Association Notice No: PTA02/2021

19.11.2021

'Art of Loving' Art Parent-Child Workshop

Dear Parents/Guardians,

In order to establish a better parent-child relationship, our school and SKH St. Joseph's Church & Social Centre jointly organize the "Art of Loving" Art Parent-Child workshop. Through traditional Chinese artistic creation, students can understand and respect multiculturalism and share the righteousness. We also want to deliver the message of educating parents to create a positive family atmosphere. Details of the workshop are as follows:

Date : 4th December, 2021, 22nd January, 2022 (Sat)

Time : 9:30am – 11:30am

Venue : School library

Target : The family of our school

Quota : 12 families

Language of the workshop : Cantonese

Fee : Free of charge

Content : To make Chinese artistic handicrafts (tie-dyeing and recycled paper) and share positive parent education information

Remarks: : The result of the lottery will be notified to parents via WhatsApp. If you are unable to attend the two events, please contact Ms Mui Yin Ling at 2476 2414 before 29 Nov. Ms Mui will make up for the quota. **If there is no reason to be absent on the day of the event, an event subsidy fee of \$400 will be required.**

Please sign and hand in the reply slip to the class teacher on or before 24th November, 2021 (Wednesday). If you have any enquiries, please do not hesitate to contact Ms Mui Yin Ling at 2476 2414.

Yours sincerely,

Ms Luo Qiaomei
(The Chairperson)



----- Reply Slip -----

Parent Teacher Association Notice No: PTA02/2021

Dear chairperson,

I am the parent of the student (Class: P. _____ Name: _____).

I will * participate / not participate in 'Art of Loving' Art Parent-Child Workshop.

*Please ✓ in the appropriate box.

Parents' / Guardians' name : _____

Parents' / Guardians' signature : _____

Contact Tel No. : _____

Date : 2021 (Y) _____ (M) _____ (D)

Please sign and hand in the reply slip to the class teacher on or before 24th November, 2021 (Wednesday).